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 Dagsorden 
 

1. Strategi for FS 
 

2. Arbeidsoppgaver 2013 

3. Kontaktforum 2013 (forslag til program) 

Det var ingen merknader til dagsorden og ingen saker.  
ble meldt til Eventuelt. 
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1.  Strategi for FS 

 

Daglig leder orienterte om prosessen rundt strategien: 
Punktliste med et utgangspunkt til strategien har tidligere blitt presentert til diskusjon 
på FS styremøte i november og på møte i UHRs Utdanningsutvalg i november.  
Styret for FS vil behandle foreløpig versjon av strategien på FS-styremøte 14. januar 
2013. Styret vil da også bli forelagt Planleggingsgruppens kommentarer til denne.  
Det vil også bli mulighet for innspill til strategien på årsmøtet 4. februar 2013.  
 
Daglig leder presenterte Strategien overordnet før hun åpnet for innspill:  
 
Innspill fra Planleggingsgruppen:  
 
Generelt:  
Skillet mellom når det menes systemet FS og Samarbeidstiltaket FS er utydelig. Dette 
gjelder i hovedsak 1 «Generelt» og 2. «Utvikling av FS» 
 
1.Innledning 
Hva som legges i begrepet «studieadministrasjon» må presiseres ellers er det 
vanskelig å forstå hva FS skal være og hva FS ikke skal være.   
Ønsker tydelig avgrensning av hva FS skal være. 
Både systemet FS og Samarbeidstiltaket FS skal være ledende og fremtidsrettet. 
Hvordan få til en heldigitalisert hverdag? 
Savner retningslinjer i forhold til hva som skal kjøpes inn lokalt og hva som leveres i 
samarbeidstiltaket. 

 
3.  Drift av FS 
Hvilke krav skal stilles til drift av FS? Dette skal det arbeides med i etterkant av 
strategien.  
 
Organisering av FS 
Tilbakemeldingen på figuren på s. 7: Savner at Planleggingsgruppen skal være 
koordinerende og retningsgivende for Daglig Leder og sekretariat. Både figuren og 
teksten er endret fra tidligere. Planleggingsgruppen burde være mellom 
ekspertgruppene og Daglig leder.  
 
 

2.  Arbeidsoppgaver 2013 

  

Daglig leder orienterte om prosessen for behandling av dokumentet.. Det har vært 
behandlet på styremøte i november og vil bli behandlet på nytt på styremøte i januar 
før det legges frem på årsmøte 4. februar 2013. 
 
Aktivitet 3 Webservice 
UiO stilte spørsmål til hvordan ønske om oppmøteregistrering har kommet med i 
arbeidsoppgaver for 2013. Daglig leder undersøker saken nærmere. 
 
Aktivitet 4 Videreutvikling på prioriterte områder 
Planleggingsgruppen stilte spørsmål til prosessen med bak avsnitt om «Integrasjon 
mot lønnsystem» . Daglig leder presiserte at dette er en oppgave som ligger inne fra 
”arbeidsoppgaver 2012”, men arbeidet er ikke påbegynt.  
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Kommentar i avsnitt om «Utvekslingsmodule» om at oppgaven ikke er høyt 
prioritert i 2013 ønskes fjernet fra dokumentet. 
 
Aktivitet 9 Emneplanlegging på nett  - EpN 
Det ble stilt spørsmål til om det er satt av nok timer til EpN. Daglig leder 
understreker at arbeidet med ny StudentWeb er høyt prioritert, og det er derfor ikke 
satt av mer tid til EpN. 
 
Aktivitet 11 FS-sekretariatet 
I innledning på side 3 vises det til aktivitet  11 ang. Digitalisering av eksamen og 
sensurregistrering. Planleggingsgruppen stilte spørsmål til om det betyr at det ikke 
blir en utviklingsaktivitet i 2013. Det ble bekreftet at det er fordi det er behov for å se 
mer på dette før utvikling kan begynne.  
 
Annet: 
En bekymring for at institusjoner skal slå sammen vil ta tid og det er ikke nevnt i 
dokumentet. Dette tar USIT på oppdrag fra den enkelte institusjon og vil ikke 
berøre arbeidsoppgavene.   
 
Det ble stilt spørsmål til  hvor det blir av et saksbehandlersystem. Dette er nevnt 
under prioriterte områder. 

 
En tilbakemelding fra Planleggingsgruppen er at begge dokumentene (Strategi og 
Arbeidsoppgaver) i de store linjer er i samsvar med diskusjoner i 
Planleggingsgruppen.  

 
 

3.  Kontaktforum 2013  

 
Daglig leder presenterte utkast til program basert på forrige møte i 
Planleggingsgruppen. 
 
Hvis det ønskes mer tid, så kan det vurderes en økt før man er i land i Kiel eller 
lengre økt dag 1. Det var enighet om å beholde tidene slik de er oppsatt, eventuelle 
innspill til tema og tider kan sendes på mail til fs-sekretariat@usit.uio.no.    
 
Det var ingen øvrige innspill til programmet. 
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